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Samenvatting 

Vaccineren 

Op vraag "1 Ben je van plan om de boosterprik te halen?" antwoordt 52% van de respondenten: "Ja, 

dat ben ik van plan". Zie pagina 5. 

Op stelling 2 "Ik heb getwijfeld om een coronavaccin te nemen" antwoordt in totaal 16% van de 

respondenten: "(zeer) mee eens". In totaal antwoordt 78% van de respondenten: "(zeer) mee 

oneens". Het meest gekozen antwoord (59%) is: "Zeer mee oneens". Zie pagina 6. 

Op vraag "3 In hoeverre heb je vertrouwen in het vaccinatieprogramma van de overheid?" 

antwoordt 34% van de respondenten: "Veel vertrouwen". Zie pagina 7. 

Op vraag "4 Is je mening omtrent het vertrouwen in de coronavaccins gestegen, gelijk gebleven of 

gedaald de afgelopen maanden?" antwoordt 64% van de respondenten: "Mijn mening omtrent het 

vertrouwen in de coronavaccins is niet veranderd".  

 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipHorstaandeMaas, waarbij 821 deelnemers zijn 

geraadpleegd.  
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1. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipHorstaandeMaas 
Onderwerp : Vaccineren 
Enquêteperiode : 23 december 2021 tot 29 december 2021 
Aantal vragen : 4 
Aantal respondenten : 821 
Foutmarge : 3,3% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Rapportagedatum : 29 december 2021 

 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±3,3%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

1.1 Methodiek 
• De vragenlijst is opgesteld in overleg met HALLO Horst aan de Maas. 

• Op 23 december 2021 is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

• Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

• De resultaten zijn gewogen naar geslacht en leeftijd. 

1.2 Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 
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1.3 Vergelijking van respons met populatie 

De respons is vergeleken met de populatie van de gemeente Horst aan de Maas op geslacht en 

leeftijd. De resultaten zijn gewogen op de variabelen geslacht en leeftijd, hierdoor vormt de respons 

een afspiegeling van de populatie. In bovenstaande grafiek zien we de afspiegeling van de respons en 

de populatie op basis van geslacht en leeftijd.    
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2. Resultaten 

Enkele maanden geleden vroegen we je om jouw mening over het vaccinatiebeleid in Nederland 

rondom het coronavirus. Er wordt nu al een tijdje gevaccineerd in Nederland met verschillende 

vaccins. Inmiddels is er een boosterprik. Dit is een extra prik die helpt om de bescherming tegen het 

coronavirus hoog te houden. 

 
Op vraag "1 Ben je van plan om de boosterprik te halen?" antwoordt 52% van de respondenten: "Ja, 
dat ben ik van plan". Zie toelichtingen op pagina 9. 
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Sommige mensen twijfelen over het nemen van een coronavaccin, bijvoorbeeld vanwege medische 
redenen. 
 

 
Op stelling 2 “Ik heb getwijfeld om een coronavaccin te nemen” antwoordt in totaal 16% van de 
respondenten: "(zeer) mee eens". In totaal antwoordt 78% van de respondenten: "(zeer) mee 
oneens". Het meest gekozen antwoord (59%) is: "Zeer mee oneens". Zie toelichtingen op pagina 10. 
 
  

7%

9%

4%

19%

59%

1%

0% 20% 40% 60% 80% 100%

Zeer mee eens

Mee eens

Neutraal

Mee oneens

Zeer mee oneens

Weet niet

2 "Ik heb getwijfeld om een coronavaccin te nemen"
(In welke mate ben je het (on)eens met bovenstaande stelling?)

(n=810)



 
 

 
7 

 

 

 
Op vraag 3 "In hoeverre heb je vertrouwen in het vaccinatieprogramma van de overheid?" 
antwoordt 34% van de respondenten: "Veel vertrouwen". Zie toelichtingen op pagina 12. 
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Op vraag "4 Is je mening omtrent het vertrouwen in de coronavaccins gestegen, gelijk gebleven of 
gedaald de afgelopen maanden?" antwoordt 64% van de respondenten: "Mijn mening omtrent het 
vertrouwen in de coronavaccins is niet veranderd". Zie toelichtingen op pagina 15. 
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3. Bijlage: toelichtingen 

1 Ben je van plan om de boosterprik te halen? 

Toelichting 
Ja, dat heb 
ik al gedaan 

• Doen, als je weerstand te laag is, ben je erg ontvankelijk. De boosterprik 
verhoogt jouw immuniteit dus en je weerstand tegen Covid 

• Gezien mijn hoge leeftijd is vaccinatie wel nodig 

• Ik ben zorgmedewerker en hem op mijn werk op 23 november al gekregen. 

• Ik heb de boosterprik via de arts ivm slechte gezondheid. 5 dagen later had ik 
corona. 

• Ik werk in de zorg! 

• Logisch 

• Naar mijn mening de enige manier terug naar normaal. 
 

Ja, dat ben 
ik van plan 

• Al dacht ik na de 2e prik wel, laat eerst de mensen in de armere landen om ons 
heen ook maar eens een 1e prik halen. Maar gezien de hoeveelheid vaccins op 
voorraad denk ik dat er geen twijfel hoeft te zijn voor de boosterprik. 

• Anders kom je nergens meer binnen en kun je niet op vakantie 

• Baat het niet dan schaad het niet 

• Door een boosterprik is de kans kleiner om in het ziekenhuis te komen en 
voorkom je indirect toekomstige lockdowns. 
Ik zie weinig alternatieven dan het nemen van een boosterprik. 

• Eigenlijk liever niet, maar anders ben ik dadelijk erg beperkt in mijn doen en 
laten als ik niet telkens wil testen. 

• Eind november corona gehad en kan nu in maart 2022 de boosterprik pas halen 

• Heb COVID gehad, dus mag nog niet de booster halen nu 

• Heb een afspraak staan 

• Heb net de afspraak gemaakt voor 1 januari. Goede start van het nieuwe jaar! 

• Ik ben positief getest en moet daarom 3 maanden wachten op de prik 

• Ik heb de booster vaccinatie afspraak staan op Dinsdag 28 febr. 10.11 uur in 
Oostrum. 

• Ik moet echter nog wachten tot eind februari omdat ik begin december nog 
Corona heb gehad. 

• Ik moet nog even wachten ivm een positieve testuitslag GGD onlangs 

• Ik vind dat je al het mogelijke moet doen om mx. bescherming te krijgen en ik 
vind het zelfs een plicht om te voorkomen dat je anderen besmet. 

• Is gepland 

• Maar het duurt mij allemaal veel te lang,ik ben van1950 met hartfalen ,nog taal 
of tekenontvangen van de overheid ,ik voel me min of meer gevangen in m’n 
eigen huis. 

• Moet wachten ivm  Corona besmetting na eerste 2 vaccinaties 

• Morgen middag. 

• Omdat ik COVID heb doorgemaakt kom ik nu nog niet in aanmerking 

• Vanwege besmetting met COVID-19 kan ik pas half februari terecht. 
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Ik twijfel 
nog 
hierover 

• Ben in de zomer gevaccineerd, heb daarvoor al corona gehad.  Twijfel of ik t 
nodig heb. 

• De boosterprik is er alleen maar gekomen, omdat men er achter is gekomen dat 
de huidige vaccinatie niet voldoende werkt. En dat na krap een jaar! Hoeveel 
boosterprikken per jaar heeft men uiteindelijk nodig om voldoende beschermd 
te zijn? En wat doen we wanneer er een mutatie van het virus optreedt? Moeten 
we hiervoor dan ook weer aparte (booster)vaccins halen? 

• Ik wil 'm niet, maar grote kans dat het weer nodig is om deel te kunnen nemen 
aan de samenleving 

• Omdat de Omikron variant zorgt voor minder ziekenhuisopname vraag ik me af 
of het nemen van een booster wel noodzakelijk is. 
 

Nee, dat ga 
ik ook niet 
doen 

• De prikken ‘werken’ slechts kort. Elke 3 maanden kun je een nieuwe gaan halen, 
je eigen immuunsysteem wordt zo verzwakt en men wordt afhankelijk gemaakt 
van deze prikken. De enige die er echt voordeel bij hebben zijn de 
farmaceutische industrie en bedrijven. 

• Heb net corona gehad!! Nog herstellende. 

• Hoogstens in april wanneer mijn qr verloopt. Maar maak het liever door voor die 
tijd. 

• Waarom??????? 
 

Weet niet • Aangezien het 9 maanden geldig gaat zijn, wacht ik, zodat ik tot oktober 
verzekerd ben. Dus waarschijnlijk op het laatst. Maar dan zijn er mogelijk weer 
andere versies. Afwachten maar 

• De vaccins werken niet echt dus zie t nut van een booster nog niet echt in, heb 
corrona gehad en ben gevaccineerd. Maar ben nog niet echt overtuigd van de 
booster. Zeker omdat de eerste berichten ron Omnicron (officele berichten dus 
geen "wappieweb" om het zo maar te zeggen) minder erg zijn dan wat de 
overheid ons doet geloven. 

• Er is weinig over bekend, ook niet of het werkt!! En waar is het einde met al dat 
geprik??? 

 
 
 

2 "Ik heb getwijfeld om een coronavaccin te nemen" 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

• Bang voor bijwerkingen die ik na vorige vaccinaties ondervonden heb. 

• Gevolgen op lange termijn? je zit in de risicogroep en wat zijn de gevolgen, zonder 
vaccin corona oplopen of vaccineren met het risico dat er andere slechtere 
bijverschijnselen te voorschijn komen? 

• Heb zelf corona gehad en ben hier niet ziek van geworden (bij toeval positief 
getest). Men weet nog niks over de effecten op lange termijn, waardoor het lastig 
inschatten is. Eén van de bijwerkingen is mogelijk menstruatieproblemen. Ik wil 
niet op mijn geweten hebben dat er zometeen proberen zijn met de 
vruchtbaarheid, waar ik zelf iets aan had kunnen doen om dit te voorkomen. 

• Ik heb de prikken alleen gehaald omdat ik anders teveel belemmerd werd. 
Vakantie, reizen, bezoek familie. 

• In verband met zwangerschap. 
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Mee eens • Als het ook echt medische reden zijn 

• De snelle ontwikkeling en goedkeuring riep bij mij twijfels op. Toch direct laten 
vaccineren, niet alleen voor mijzelf, maar om iedereen in mijn omgeving te 
beschermen tegen het oplopen van een corona-infectie door mij. 

• Het is veel te snel op de markt gebracht. En nu blijkt ook de werking dus..........niet! 

• Ik heb de vaccinatie genomen omdat je anders niet kunt reizen of je moet je overal 
laten testen. 

• Ik heb getwijfeld omdat het vaccins betreft die weinig getest zijn. verder betreft 
het een nieuwe vorm van vaccin waardoor ik in eerste instantie twijfelde of het 
wel verstandig zou zijn om deze te nemen. 

• In het begin wel. Maar je wilt toch je vrijheid terug. Die we nog steedsniet hebben! 

• Maar omdat ik in de zorg werk heb ik het gedaan. Ook omdat mijn man bij de 
kwetsbare groep hoort. 

• Nadat ik Maart corona had gehad was 1 prik voldoende; toen de Delta variant 
opkwam heb ik begin Juli toch de 2e prik gehaald. Ik twijfel of het verstandig is nu 
toch al die booster te halen of dat het beter is nog even te wachten. 

• Vooral in het begin. Maar na mij te verdiepen. Hebnik besloten om mij te 
vaccineren. 

• Wat gaat er gebeuren op lange termijn. Hier is niets over bekend. Baart me wel 
zorgen. 

• Weinig bekend over eventuele klachten op lange termijn (na aantal jaren). Vaccin 
toch maar genomen, om toch naar evenementen te kunnen etc. 
 

Neutraal • Ik heb hem niet gehaald om 2 redenen. Ik heb corona gehad in april 2021 en ik ben 
heeeeeel erg bang voor de prik 
 

Mee 
oneens 

• Twijfelen om medische reden vind ik acceptabel. Zonder goede reden weigeren 
vind ik onacceptabel. 
 

Zeer mee 
oneens 

• Als ik de keuze heb tussen een boosterprik of een grote kans om ernstig ziek te 
worden dan hoef ik daar nauwelijks over na te denken. Van twijfel is dan ook geen 
sprake. 

• Dit doe je niet alleen voor je zelf, maar ook voor je omgeving! 

• Door mijn werk op de COVIDafdeling in het ziekenhuis, zie ik wat voor leed corona 
kan aanrichten. Dat was voor mij een reden om zeker een vaccinatie te halen. 

• Geen enkel ogenblik aan getwijfeld 

• Het alternatief is dat je meer kans heb om met Covid op de IC te komen. En 
daardoor als ongevaccineerde een bed in bezet houdt voor iemand die ernstig ziek 
is. 

• Het nemen van een vaccin is een vrije keuze . NEE is ook een keus. Maar met het 
corona vaccin wordt je wel danig gediscrimineerd als je je NIET laat vaccineren. 
Ben je gevaccineerd mag je op vakantie, uit eten naar de film......enz.  Als je 
gehoorzaam bent krijg je een snoepje en als je niet gehoorzaamt bent wordt je 
gestraft. 

• Het zijn inentingen geen vaccins 

• Ik heb geen enkel moment getwijfeld, ik wist het meteen - ik doe het nooit!! Maar 
deze versie van antwoord zag ik niet staan 

• Ik heb geen moment getwijfeld: ik wil GEEN vaccinatie 

• Ik heb totaal geen twijfel gehad! Ik leef gezond, ben gezond en draag goede zorg 
voor mijn lichaam. 
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• Ik vind het heel logisch dat iedereen de prikken neemt. Bij medische redenen ligt 
dat anders en moet van geval tot geval bekeken worden 

• Ik werk in de zorg 

• Je hebt toch ook ooit een vaccin tegen mazelen en de pokken gehad,zo is het de 
wereld uit geholpen. 

• Mensen die om medische redenen geen corona vaccin mogen nemen mogen van 
mij een uitzondering krijgen maar voor de rest heb ik geen begrip. 
Eerst niet willen nemen en als ze daar ziek van worden achteraan sluiten!!! 

• Moest verplicht zijn 

• Moesten ze verplichten 

• Tis geen vaccin.Zijn al heel veel bijwerkingen en doden door deze prikken. 

• Vanaf dag 1 dat ze met vaccins kwamen wist ik al met zekerheid dat ik dit niet ging 
doen dat ik hem dus niet ging nemen. Ik ben zo wie zo niet voor medicijn gebruik 
ik kijk eerst wat kan de natuur voor mij doen en bij wijze van hoogste uitzondering 
zal ik naar chemische medicatie grijpen. Als ik mensen aangeef dat ik wel 
paracetamol in huis heb als ze er om vragen dat ik dan eerst op de 
houdbaarheidsdatum moet checken en dat ik ze meestal ongebruikt weg moet 
gooien, of af en toe bij snijbloemen in de vaas doe zodat ze langer mooi blijven. 

• We moeten allemaal meedoen om het hele coronagebeuren onder controleren te 
krijgen. Alleen niet enten met een gegronde medische reden. 

• Wil terug naar het oude. 

• Zeer oneens omdat ik hem zeker niet zal nemen. Ik weiger mee te doen aan een 
medisch experiment. 

• Zie vorige opmerking 
 

Weet niet • Ik respecteer ieders opvatting. Al ben ik het er niet mee eens. 
 

 

3 In hoeverre heb je vertrouwen in het vaccinatieprogramma van de 

overheid? 

Toelichting 
Zeer veel 
vertouwen 

• Als de besmettingen weer stijgen wordt met een beschuldigende vinger naar 
de overheid gewezen. Het is niet Mark en Hugo die ons besmetten, maar het 
zijn de mensen die zich niet aan de regels houden. 
 

Veel 
vertrouwen 

• Beetje traag opgang 

• De planning omheen is meer een Hollandsch probleem met alle instanties die 
dingen zelf willen beslissen en niet opgelegd krijgen van hogerhand (waaronder 
GGD, huisartsenvereniging, overkoepeling zorginstellingen, lokale 
gebouwbeheer in gemeenten). Privacy was vanaf begin lastig punt. 

• Gaat veel te langzaam, vooral door de papieren  troep!!!!!!!!!!! 

• Vaccineren is de enige manier om uit de crisis te komen. Als daar geen 
vertrouwen in is, dan zou ik graag de oplossing willen horen welke wel werkt 
en tevens daarbij ziekenhuisopnames voorkomt en ook onder ouderen. Ik 
verwacht dat we in de toekomst jaarlijks moeten vaccineren, net als nu bij de 
griepprik. Als we daardoor de samenleving open kunnen houden dan is dat 
prima. 
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• Vertrouwen was erg veel, maar is in de loop der tijd minder aan het worden. 

• Zij moeten het doen meet de adviezen van deskundigen die het ook niet altijd 
eens zijn. Probeer daarmee maar eens een advies te geven dat iedere 
Nederlander begrijpt. 

• ZONDER FACCINATIES WORD HET ECHT EEN PUINHOOP 
 

Neutraal • Altijd eerst je eigen verantwoordelijkheid nemen 

• De vaccins zijn ok denk ik, de uitvoering gaat veel te traag 

• Dit zal ook niet beter worden omdat je niet weet welke berichtgevingen 
omtrent dit onderwerp waar zijn en welke niet. 

• Geef de booster prik maar aan de rest van de wereld.  
Ik denk dat het vooral aan word gewakkerd door de faseuten 

• Geen duidelijk beleid, met steeds een ander verhaal 

• Het beleid is niet consistent. Joop van Dissel is verder een beetje een 
warhoofd. Zijn breedsprakige toelichting was niet te volgen. 

• Het lijkt alsof niemand weet hoe we uit deze crisis gaan komen, ook de 
overheid niet. Het is onvoorspelbaar hoe alles gaat verlopen (nieuwe varianten 
etc). Dat maakt het lastig om alles te vertrouwen. Ik geloof wel in de goede 
intentie van de overheid op dat vlak. 

• Ik ben 70+. Tijdens een telefoontje met de GGD, werd mij gezegd dat ik rustig 
mijn oproep af moest wachten. Vreemd, terwijl er op gehamerd word om zo 
snel mogelijk zelf een afspraak te maken voor de boosterprik. Het valt mij op 
dat al heel veel 70- ers dat wel gelukt is... 

• Ik sta volledig achter vaccineren, maar het gaat niet stel genoeg in Nederland. 

• In eerste instantie werd aangegeven dat we weer van alles zouden kunnen na 
de vaccinaties. Nu zitten we in de zoveelste lockdown. Dit geeft het gevoel dat 
de vaccinaties weinig nut hebben gehad. Ook over eventuele klachten op lange 
termijn, na de vaccinatie is niets bekend. 

• Te langzaam, zelfs nu gezegd wordt dat alles op alles gezet wordt om te 
boosteren. Huisartsen worden teruggefloten als ze een boostsercampagne in 
het eigen dorp willen doen. En in de de grote plaatsen komen zelfs 80 + pas in 
januari aan de beurt. 

• Tempo is echt te laag en verkeerde aanpak qua leeftijdsgroepen 

• Vaccinaties op zich prima, maar teleurstellend dat de overheid steeds weer te 
laat begint! 

• Vertrouwen in de vaccinatie,  niet altijd vertrouwen in het beleid 

• Wat vaccinatie´s aangaat weten ze bij de GGD wel wat ze doen maar 
organisatorisch is het een puinhoop. 

• Ze weten het ook niet meer en nemen warrende beslissingen       
 

Weinig 
vertrouwen 

• Als de huisartsen extra willen gaan boosteren krijgen ze geen vaccins 
aangeboden. Een kwalijke zaak. 

• Als men wil boosteren van hoge naar late leeftijd moet men ook uitnodigen 
versturen, en GEEN mogelijkheid bieden om anders een afspraak te maken 

• Ben iedere keer weer blij als ik de enting gehad heb. Zullen toch sneller moeten 
handelen. In Nederland ALTIJD te laat. Leren er ook nog eens niet van. 

• Er bestaat blijkbaar nog onduidelijk over de duur hoelang een vaccinatie werkt. 
Dan komt er een booster enz. 

• Er wordt steeds te laat ingegrepen, daarom bungelt Nederland in Europa ook 
onderin in de lijst met vaccinatieprogramma's. Absoluut gebrek aan inzicht 
uitzicht en pro-activiteit. 
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• Gaat veel te langzaam, en dan worden de nieuwe initiatieven ook nog de grond 
ingeboord( huisartsen laten boosteren) 

• Gewoon verplichten zoals diverse VB landen om ons heen 

• Late opstart, en dan te weinig capaciteit. 

• Op gebied van corona begint mijn vertrouwen snel af te nemen 

• Slecht georganiseerd, geen rekening gehouden met digibete ouderen of met 
immobiele thuiswonende mensen. Niet iedereen heeft familie die het allemaal 
wel effe opknapt. Ik heb het geregeld voor tien bekenden. Mijn ervaring is dat 
belangenorganisaties als KBO weinig tot niks doen of organiseren. Effect is dan 
toch dat juist de meest kwetsbaren het langste moeten wachten. van de 4.3 
miljoen ouderen zijn dat er zo ongeveer 25% 

• Steeds te laat met ook nog veel te slappe maatregelen. 

• Te vaak de plank misgeslagen, verkeerde adviezen gegeven. Geen actie toen 
hier in Limburg de vierde golf hoogtij vierde, maar wel als men in de 
grachtengordel begint te piepen bij veel lagere corona-omikroncijfers. 

• We zijn mijn inziens te laat begonnen en dit heeft hoogstwaarschijnlijk mensen 
levens gekost. Dit is wat ik zie in de praktijk tijdens mijn werk in de thuiszorg. 
 

Zeer weinig 
vertrouwen 

• Doordat ze het met zoveel nadruk er door willen duwen geeft het mij alleen 
nog meer het gevoel dat het helemaal niet om gezondheid gaat. Mensen bij 
elkaar weg houden zorgt ook voor verzwakte immuunsystemen. Dit is helemaal 
niet gezond. We hebben elkaar nodig om een gezond immuunsysteem te 
bevorderen en te versterken. 

• En nooit gehad. 

• Er wordt veel beloofd, maar steeds dient men erop terug te komen. 
Vaccineren was de weg terug naar normaal, zei men begin 2021. Niks was 
minder waar, want we staan eind 2021 weer op precies dezelfde plek als een 
jaar geleden. 

• Er zijn manieren om het veel sneller te regelen maar blijkbaar wil deze regering 
dit niet met alle gevolgen van dien waar 17miljoen mensen last van hebben 

• Geen vertrouwen.Luister naar je intuitie .Het is geen vaccinatie,maar 
gentherapie. 

• Iedereen zou verplicht gevaccineerd moeten worden. De ongevaccineerde 
vragen toch ook niet als ze worden geopereerd of de middelen die ze dan 
toegediend krijgen wel goed door getest zijn 

• Ik heb vertrouwen in de vaccinatie, maar niet hoe de overheid om gaat met het 
vaccinatieprogramma. Ze reageren te laat en te traag. We zien al van verre 
aankomen hoe zaken gaan lopen. corona gedraagt zich als een griepvirus als 
het aankomt op de golven. je weet dat het in de herst gaat aantrekken wat 
aantallen, dit zelfde zie je na de Carnaval gebeuren. Dan begin optijd met 
vaccineren en andere maatregelen te treffen. We hadden met de Kerst 
allemaal bij onze geliefden kunnen zitten en de zorg een adempauze kunnen 
geven. Als we ons dat plan hadden gezet. En als je het ook zo brengt naar de 
mensen dan is daar ook begrip voor om dan eerder in een (zwaardere) 
lockdown te gaan. Want dan doen we het ook ergens voor. Voor ons en de 
zorg, niet om zo gezegde aantallen laag te houden. En iets wat zwaar wordt 
onderschat zijn de kosten die we nu hebben door zo'n zware lockdown, als we 
nu eens extra inversteren in het zorg personeel, welke een scheintje is van de 
kosten van een zware lockdown. Kunnen deze mensen in de zorg ook even bij 
komen en kunnen we meerdere IC bemande bedden/plekken creeren. 
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• Ik vind het onverantwoordelijk om een experimenteel vaccin zo grootschalig en 
op jongeren en kinderen uit te rollen, zeker als men weet dat het ten koste van 
het immuunsysteem gaat, de ziekte doormaken geeft veel meer en ook 
langdurig antistoffen, jonge mensen, kinderen ontwikkelen chronische ziekten 
waardoor de zorg op de lange termijn duurder worden en de kwaliteit van 
leven voor de jongeren op den duur minder. onverantwoord. dit is bij 
bloedonderzoek gebleken, maar men doet er niks aan, crimineel!! 

• Mis de aandacht voor stimulering van immuunsysteem,  preventie , beweging, 
goede voeding, vitamines. 

• Weer geen optie voor mijn antwoord: helemaal GEEN vertrouwen 

• Ze zeggen vanaf maart 2020 niet de waarheid! als ze openlijk precies vertellen 
wat er aan de hand is kan je ook een juiste beslissing nemen, vandaag is het zo 
morgen is het weer precies tegenovergesteld. Vertrouwen Rutten is al lang 
weg, hij belasterd gewoon waar we bij zitten, hij is alles vergeten, weet het niet 
meer, was ik er dan ook bij, dat noem ik dementie of alzheimer patiënt, dus 
weg met die persoon, ik weet niet wie er nu spreekt hijzelf of zijn zijn broer? 

• Zeg maar helemaal geen vertrouwen. 

• Zij weten ook niet wat er allemaal speelt, zolang Rutte 4 gewoon kan beginnen, 
terwijl er diverse personen het vertrouwen hadden opgezegd maar nu weer 
met hangende pootjes meedoen, geeft aan dat ze zelf nog zwakker zijn als 
iedere Nederlander. ZIJ willen alleen maar MACHT houden. kost wat kost! 
Daarom zeg ik steeds date de broer van Rutte er staat want Rutte zelf vergeeft 
alles, dus heeft alzheimer / of is dement aan het worden! 
 

Weet niet • Snap de vraag niet 

• Traag en star 
 

 

4 Is je mening omtrent het vertrouwen in de coronavaccins gestegen, gelijk 

gebleven of gedaald de afgelopen maanden? 

Toelichting 
Ik heb meer 
vertrouwen in 
de 
coronavaccins 

• Al de personen en vooral de oproerkraaiers die het stomme kuddevolk 
opruien moesten zo ernstig ziek en nooit meer beter worden  
Zo het is eruit schei a.u.b uit met er zoveel aandacht aan te geven alleen maar 
voer voor alle kwaadwillende 

• Alleen dat we met de booster weer aan de laatste mem hangen gr. Jan 

• Ben wel van mening dat we sneller moeten anticiperen op wat er aan zit te 
komen, en dan sneller handelen. 

• De gegevens uit de medische hoek bewijzen dat vaccins helpen tegen 
(varianten van) corona. Omdat ikzelf recent lichte coron heb gehad, mag ik nu 
geen booster nemen, anders had ik dat direct gedaan. Overigens vind ik dat 
onze overheid vaak een figuur slat als het gaat om consistentie van beleid. Het 
is onbegrijpelijk dat de GGD hiertoe ne voldoende is uitgerust. Had toch een 
militaire operatie moete zijn..... 

• Deze mensen zijn kundig ,er komen al veel te veel van die BEDWEETERS op de 
tv 
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• Ik ben blij dat er niet meer met Astra-Zeneca gevaccineerd wordt. 
De bescherming is veel lager en het had/heeft nog steeds, voor mij veel 
bijwerkingen. Mijn vertrouwen in dat vaccin is 0 

• Kan niet wachten op 2G !!!! Iedereen die zich niet wil laten vaccineren mag 
dat zelf weten, maar moet vanaf nu fijn thuisblijven en ook wegblijven van 
sociale media 

• Kijk maar naar het feit dat er zoveel ongevaccineerden in het ziekenhuis liggen 

• Maar wil me niet vaker dan 1 x per jaar  laten vaccineren in het vervolg. 

• Meer mensen hebben het vaccin gehad, werking en bijwerkingen beter 
bekend. 

• Vaccinatie heeft bewezen dat dit helpt bij het voorkomen van besmetting. 

• Vooral de nu gebruikte vaccins zijn ondertussen zoveel gezet dat dit heel veilig 
is. 

• Ze blijken goed te werken, er is evenwel een nieuw vaccin nodig voor de 
nieuwe variant. Aangezien die op dezelfde wijze wordt ontwikkeld bij Pfizer en 
de oorspronkelijke vaccins goed werk(t)en, heb ik daar vertrouwen in. 

• Zoals ik al aangaf bij vraag 3 lijkt het of er met twee maten gemeten wordt. 
Dat geeft een beetje een disciminerend gevoel... 

• Zonder vaccins was de ellende niet te overzien geweest en dat geldt nog 
steeds 
 

Mijn mening 
omtrent het 
vertrouwen in 
de coronavacci
ns is niet 
veranderd 

• Al dat tegenstrijdige en gedraai wat wel of niet mag of kan. Wat moet men 
nog geloven als het vertrouwen in de politiek en de overheid door al hun 
leugens en onwaarheden op een heel laag pitje staat. 

• Alleen kom je er niet doorheen bij de ggd en zijn de nieuws berichten 
optimistischer dan de werkelijkheid wat betreft het halen van de boosterprik 

• Alleen loopt Nederland overal mee achter. 

• Alleen met vaccineren komen we vooruit,  denk ik. 

• Alles had sneller gekund. Nederland is snel met de "mond", maar niet in 
daden. Waarom bijna als laatste in Europa? 

• Ben 67 jaar en nog steeds geen brief gehad ,en de jonge maar zeggen dat het 
goed gaat met booster vaccinaties 
Bulshit niets is op orde 

• Ben zelf kritisch gaan kijken, luisteren naar verplegend personeel, die weten 
precies wat er aan het bed gebeurt en niet sommige die alleen maar de 
theorie bedrijven met diverse modellen. machtsmisbreuk noem ik dat. 

• Bij 3. Met het vaccineren door de overheid is niets mis; wel met de timing. De 
overheid voelt zich steeds overvallen door ontwikkelingen, zou beter moeten 
anticiperen en leren van andere landen en van eerdere situaties. 

• Bij het eerste vaccin had ik mijn twijfels omdat het allemaal zo snel ging, 
ondertussen zijn er miljoenen mij voorgegaan en heb ik wel redelijk 
vertrouwen erin. Wat het vaccin doet op langere termijn is voor ons allemaal 
onbekent. welke we tegen die zijn gaan zien. 

• Bijzonder waren wel de bijwerkingen op hormonaal niveau maar niet 
voldoende om de schakel te breken naar groepsimmuniteid door vaccins  

• Booster campagne is rommelig opgestart en verloopt nog steeds rommelig. bv 
het is nu 23 dec. en ik heb nog niemand gehoord die een schriftelijke 
uitnodiging hebben ontvangen. Veel ouderen wachten nog steeds hierop. Wel 
een compliment voor de prik locatie in Oostrum voor een zeer goed lopend 
bedrijf. 

• Dat is onveranderd groot 
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• De handhaving van de regels binnen de gemeente Horst geeft niet de indruk 
dat de prioriteit hier erg hoog ligt betreft de corona regels. 

• De rijksoverheid, inclusief het RIVM en de gezondheidsraad zijn veel te traag 
met het nemen van beslissingen en onze MP Rutte durft geen beslissingen te 
nemen bang voor persoonlijke afbreukschade !! 

• De toekomst zal uitwijzen of het goed is 

• De verschillen tussen de verschillende landen in Europa wat betreft 
vaccinatie(programma's) is wel erg groot. Ik heb al twee maanden geleden 
mijn 3e prik gehad. 

• Doordat ik gelukkig geen corona heb gehad, heb ik toch wel vertrouwen in de 
coronavaccins, verder heb ook geen nadelige gevolgen 
gehad van de boosterprik. 

• Een virus is alleen te bestrijden door: a. de ziekte zelf door te maken  of om je 
te laten vaccineren. Prikje is amper voelbaar, de ziekte doormaken daarvan 
kennen we de negatieve gevolgen en je bent de besmetter van derden 

• Er wordt naar mijn mening te weinig rekening gehouden met de digitale 
vaardigheden van ouderen. Ik ben 75 en ben echt wel bij de tijd. Mijn booster 
heb ik daarom al een tijd geleden ontvangen. Er zijn echter veel ouderen die 
noodgedwongen moeten wachten op een oproep. Die viel gisteren pas bij mij 
in de bus. De organisatie van vaccineren is slecht. Telefonisch ook moeilijk te 
bereiken. 

• Gewoon logisch nadenken, wat gebeurt er in de ziekenhuizen, hoe reageert 
het personeel dat met de handjes aan het bed staan! Die weten beter hoe de 
werkelijkheid er uit ziet en dar heb ik meer vertrouwen in de de 
gezagsdragers, anders hadden ze wel gezegd, ga je op vakantie in het 
buitenland dan mag je als je terugkomt gelijk 10 dagen op eigen kosten in een 
coronahotel gaan zitten! discussie gesloten! 

• Heb nooit geloofd dat het een wondermiddel was, en ben ook zeer 
teleurgesteld in de overheid met het beleid wat ze voeren rond 
gevaccineerden  en ongevacineerde. Gevaccineerde zijn vrij van testen mogen 
alles maar kunnen wel ziek/besmettelijk zijn en ongevacineerde moeten 
testen en gaan gezond ergens naar binnen maar worden dan ziek door 
ongecontroleerde gevaccineerden en daarna word de schuld bij de 
ongevaccineerde neergelegd.  Dat is gewoon slecht beleid van de overheid. Ze 
geven de gevaccineerde het idee dat ze veilig zijn na een vaccinatie 

• Het gaat zoals ik al verwachtte. Het meest effectief zijnze tot zes, zeven 
maanden na toediening. Dat wees Israëlisch onderzoek allang uit. Logisch ook, 
er bestaan geen eeuwige vaccins. Het is dus heel belangrijk om ze op het juiste 
moment toe te dienen, namelijk voor de winter begint. En daar is deze 
nonoverheid nu al twee keer op een rij niet in geslaagd. 

• Het virus is angst 

• Hoop alleen dat er een mogelijke mengvacin komt van diverse varianten,  
zoals bij de griep 

• Hou op met zwarte pieten en respecteer elkaars mening.  Geef ruimte aan de 
vele vragen , zoals het artsencollectief.nl heeft 

• Ieder doet zijn best en niks is zeker. De beste stuurlui staan aan wal en wie is 
waarzegger???? 

• Ik denk zelf als ze de opvang weer gratis zullen maken dat het helpt een klein 
Betje tegen de tegenslagen die je heb gehad om als ouders samen weer geld 
te kunnen verdienen en Meschien wat over te houden om leuke dingen te 
doen en niet steeds uit moet geven aan belasting en verplichtingen. 
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• Ik had en heb nog steeds geen vertrouwen. 

• Ik heb een geloofsovertuiging die boven het vertrouwen of niet vertrouwen 
staat. 

• Ik heb er te weinig kennis van om er een oordeel over te hebben 
ga er van uit dat de medici zich confirmeren aan de eed die ze afgelegd 
hebben 

• Ik heb wel vertrouwen in de vaccins, hoewel nog veel onzeker is, is het het 
beste dat nu beschikbaar is. Mijn vertrouwen in de regering en de manier hoe 
die deze crisis tot nu toe aanpakt is wel tot het nulpunt gedaald. voor de 
zoveelste keer te laat, slecht voorbereid en verkeerde maatregelen. 

• Ik hoop dat de priksceptici ook overstag gaan, want ik heb werkelijk nog geen 
enkel goed argument gehoord om niet gevaccineerd te worden. De 
samenstelling en uitleg over een rna-vaccin zijn eenvoudig te vinden, maar 
vaak is alles wat nieuw is eng... 

• Ik vertrouw ook de griepspuit en andere middelen die door een keuring 
komen voor geneesmiddelen. 
Waarom zouden leken het beter weten, toch niet door alle geklets in 
praatprogramma 's. 
Wij willen oud worden en zijn kasplantjes geworden nu we het principe uit de 
natuur hebben verlaten (survival of the fittest). 
Doodgaan door de hitte en kou, door verminderde weerstand, op hoge leeftijd 
omkiepen bij een gewone verkoudheid of andere virus-infectie, is heel 
gewoon. 
Ik accepteer dat en grijp de nodige strohalmpjes die in het rijke Nederland 
voorhanden zijn, gretig vast als 70 jarige !!  Dus ...... ik booster, 

• Ik vind het onbegrijpelijk dat alles in het werk wordt gesteld om 
covidpatienten te redden. Iemand met een open hartoperatie gaat in de regel 
na 2 dagen van de IC af. De covid patienten liggen er 3-4 weken en moeten 
dan nog minstens een half jaar revalideren en worden nooit meer de oude. 
Onbegrijpelijk dat voor deze mensen, die er vaak voor gekozen hebben om 
zich niet te vaccineren , de reguliere zorg afgeschaald wordt. 

• Ik zou niet in de schoenen van de regering willen staan, ze kunnen het niet 
goed doen, wat ze ook doen. Lange termijn visie is nodig, al is dit nieuw voor 
iedereen aangezien deze pandemie nieuw is. 

• Ik zou willen dat IEDEREEN zich zou vaccineren. 

• Je leest nu al in de krant in Maart een vierde enting . Begin dan nu al te 
regelen zodat we niet weer achteraan lopen. 

• Je moet aan de onderkant beginnen  die het nodig  hebben ( weinig weerbare 
mensen / overgewicht /altijd binnen / weinig beweging en als grootste ding 
goede voeding  
en niet te veel steriel zijn weerbare mensen hebben eigenlijk geen vaccin 
nodig 

• Men had eerder met de boosters moeten beginnen, we moeten van de vorige 
keer hebben geleerd 

• Nee 

• Niemand weet precies hoe het virus zijn gang kan gaan. De mensen die in het 
werken kunnen inmiddels meer inschatten hoe ziek iemand kan worden met 
of zonder vaccinaties. En evt onderliggende kwalen, bekend of onbekend 
kunnen invloed hebben. 

• Niet - gevaccineerden zijn a-socialen 
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• Omdat ik een niertransplantatie heb ondergaan in 2019 ben ik blij met de 
vaccins en de booster prik .Ik ben voorstander van maatregels tegen niet 
gevaccineerden .Een kleine minderheid brengt een land in de problemen . 

• Tot nu toe de enige manier om enigszins terug te keren tot weer een open 
samenleving. Antivaxers om niet medische redenen, blokkeren dit en maken 
wel aanspraak op zorg ten koste van. Over principes gesproken. Als ze naar 
een exotische bestemming willen, laten ze zich natuurlijk wel vaccineren!!!! 

• Tot nu toe heb ik gewoon geluk gehad 

• Vaccinatie moet verplicht gesteld worden, anders gaan we van locken naar 
lockdown  en van maatregelen naar maatregelen. 

• Vaccinaties te traag/ inefficiënt  en te vrijblijvend 

• Vaccineren is de enige manier om uit de crisis te komen. Als daar geen 
vertrouwen in is, dan zou ik graag de oplossing willen horen welke wel werkt 
en tevens  ziekenhuisopnames voorkomt ook onder ouderen. Ik verwacht dat 
we in de toekomst jaarlijks moeten vaccineren, net als nu bij de griepprik. Als 
we daardoor de samenleving open kunnen houden dan is dat prima. 

• Vaccins heb ik alle vertrouwen in. Overheid steeds minder. Ook de boosters te 
laat en te langzaam. De druppel is wel dat huisartsen het niet zelf mogen 
doen. Erg slecht. 

• Vaccins werken. De planning van de overheid laat helaas te wensen over 
waardoor we nu (wellicht onnodig) weer in een lockdown zitten 

• Van af het begin heb ik GEEN vertrouwen in het vaccineren. Waarom mij laten 
vaccineren voor een ander te beschermen??????? Mensen wordt wakker en 
vertrouw op je eigen immuunsysteem ! 

• Van het begin af aan heb ik vertrouwen gehad in de vaccins. Het scheelt wel 
dat ik ook weet HOE de vaccins werken. 

• Vanaf het begin. Ik was toen in Spanje, heb ik gezegd, dat iedereen corona zou 
moeten hebben gehad voordat we dit virus als een normaal virus kunnen gaan 
beschouwen. Al het ander vertraagd alleen maar en hebben we alleen maar 
jarenlang lang last van maatregelen. Wel zou zonder de maatregelen de zorg 
failliet zijn gegaan en de oudere en zieke medemens zou er nog meer ziek 
door zijn geworden. En dat willen we niet. Daarom worden de maatregelen 
geaccepteerd. Maar ook dat wordt steeds moeilijker. Iedereen is door dit alles 
ondertussen meer dan twee jaar van zijn leven kwijt. 

• Vertrouwen altijd gehad 

• Voor NIET GEVACCINEERDE meer beperkingen . 

• Vraag 2 vind ik niet duidelijk, kun je naar 2 kanten uitleggen! Ik heb niet 
getwijfeld!! 

• Vraag 3 is beantwoord weinig vertrouwen en dat heeft betrekking op hoe de 
overheid omgaat met de vaccins en booster verstrekking. Dit gaat tergend 
langzaam en zonder vorm van inzicht. De bureaucratie viert hoogtij ook tijdens 
een pandemie en dat is zeer zeer zorgelijk voor een land dat graag voorop 
loopt. 
 

Ik heb minder 
vertrouwen in 
de 
coronavaccins 

• Misdadig naar jonge mensen en kinderen 

• Achteraf blijken de vaccins een korte houdbaarheidsdatum te hebben. Zulke 
teleurstellingen zullen we dus nog wel vaker krijgen. 

• Bescherming is lager dan verwacht 
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• Bij elke persconferentie zeggen ze niet alles te weten maar vaccineren moet 
wel. 1e 2 vaccinaties werken nu nog maar beperkt. en hoe kunnen ze weten 
dat de booster wel werkt tegen de nieuwe variant, ze hebben nog amper tijd 
om iets uit te zoeken. maar ondertussen zijn we wel overgeleverd aan de 
ziekmakende geldjacht van de fizers / jansen en de rest. Hoe kan het zijn dat 
1500 patienten heel Nederland in de lockdown houd met alle gevolgen van 
dien?  En de grote vraag is waarom zet de overheid niet in op sneller gezonder 
leven. extra belasting op slechte voeding, veel minder tax op gezonde 
producten. Hoe kan het dat je een maaltijd bij de mcdonalds voor 7 euro hebt 
maar dat je voor 6 appels net zo veel betaald????? 

• Blijkt dat het niet goed werkt. En ieder jaar 1 of 2 prikjes te halen op "op peil" 
te blijven lijkt mij ook niet goed voor het lichaam. Het is allemaal korte termijn 
gedrag en wat er op de lange termijn met je lichaam kan gebeuren hoor je 
niets over. 

• De conferenties zijn niet duidelijk. Waarschijnlijk helpt het, of misschien, en 
we weten het niet zeker, maar denken dat . Niemand weet exact wat de 
uitwerking van de vaccinatie is. Niemand kan vertellen op welke variant je 
getest wordt, laat staan, als je klachten hebt van welk virus dat het dan is. Er 
wordt namelijk helemaal niet op soort virus getest. 

• De het vertrouwen van de regering zakt met de dag 

• De huidige vaccins zijn minder effectief tegen de omikron variant. Er zullen dus 
nieuwe vaccins moeten komen? En hoevaak zal dit voorkomen? 

• De overheid is te onduidelijk in hun communicatie, dan wordt dit en dan weer 
dat argument gebruikt. Ook wordt niet het hele plaatje geschetst, de overheid 
hangt te veel aan het OMT en de farmaceuten. Er zijn meer belangen te 
overwegen. 

• De werkzaamheid verzwakt snel, en ze helpen mogelijk bij nieuwe varianten 
niet. 

• Eerst ben je met  een prik goed beschermt. dan krijg je  8 -9 weken later de 
tweede prik. 
Intussen krijg je te horen dat de hele wereldbevolking  eerst corona moet 
krijgen. Dan mag de Astra Zenica die over is niet naar de 3e wereldlanden. 
De nieuwe ,, mildere,, ominicron,, komt vanaf Afrika naar Europa. Dan 
verwacht je dat men daar in Afrika gaat vactineren, in plaats van hier 
boosteren met een derde prik! Ik krijg steeds meer de indruk dat het om veel 
geld verdienen gaat aan coronavactinaties. Als Corona echt zo gevaarlijk is 
voor iedereen dan ga je toch in de hoogste versnelling  prikken zetten in de 
derde wereld. 

• Er gaan zoveel meningen rond van diverse virologen, dat ik door de bomen het 
bos niet meer zie, ik laat mezelf wel vaccineren, maar mijn vertrouwen is wel 
aan het dalen. 
Ik weet niet meer wat ik moet geloven. 

• Er is ons een vette worst voor gehouden… het draait niet om gezondheid , 
echter om geld en macht. 

• Gaat te snel, waarom geen advies in vitamine en mineralen en eigen 
imuunsysteem. Daar wordt totaal niet over gepraat. 

• Had gedacht dat ze langer voor bescherming zouden zorgen 

• Had meer effect verwacht van vorige vaccinaties. 

• Heb spijt dat ik 2 prikken heb gehaald. 

• Het algemene corona beleid 



 
 

 
21 

 

• Het feit dat nu blijkt dat AstraZenica niet beschermt tegen omicron heeft het 
vertrouwen doen dalen 

• Het is duidelijk dat de kennis van de experts zich nog aan het ontwikkelen is. 
Eerst zou herd immunity de oplossing zijn, toen vaccinatie, nu 1 booster, maar 
ik vrees dat het jaarlijkse boosters worden 

• Het vaccineren van de risicogroepen lijkt me zinvol, de rest niet. Hier wordt 
veel tijd en geld aan verspilt 

• Het vertrouwen in de overheid is diep, diep gedaald. 

• Het zou de uitweg zijn.. dat blijkt niet zo te zijn. Verplichten die handel dan zijn 
de ziekenhuis cijfers veel lager. Daarnaast: BOOSTEREN. 

• Hugo de Jonge dramt teveel zonder goede onderbouwing 

• Ik behoor tot de hoog risico groep en bij de eerste 2 vaccinaties werd ik 
tegelijk met de rest van mijn leeftijd ingeent. Daarna bleek het Astra Zenica 
niet zo goed te beschermen. En weer voor de bootsterprik ben ik als een van 
de laatste aan de beurt. 14 December aangemeld en bootstershot pas 
mogelijk 27 December. Mijn vrouw van 1967 kon  vandaag 24dec aanmelden 
en krijgt haar prik al op 30 December. Mooi is dat. Hoog risico groep amehoela 
!!!!!! 

• Ik ben gevaccineerd met Astra-Zeneca. Ook nog eens behoorlijk ziek van 
geworden. Als ik nu hoor dat dit middel nu na een half jaar eigenlijk zo goed 
als uitgewerkt is vraag ik mij af waarom ik mij in heb laten vaccineren met een 
hoop vergif, gezien de bijwerkingen bij mij. Maar laat je je niet vaccineren dan 
kom je dadelijk nergens meer binnen. Dus je hebt weinig tot geen keus. 

• Ik denk dat de vaccins wel werken maar omdat het virus muteert zal er steeds 
opnieuw gevaccineerd moeten worden. Zeker wanneer we Afrika niet helpen 
met vaccineren. Dan zal dit continent een bron van mutaties blijven. 

• Ik heb nu eenmaal meer en heel veel vertrouwen in mijn eigen 
wonderbaarlijke immuunsysteem. En je kunt wel zien de vaccins werken niet, 
de ministers en zo zeggen het zelf keer op keer. er komen zelfs meer varianten 
waarschijnlijk door de vaccins en wat me op valt het zijn meestal de 
gevaccineerde die vaker positief testen 

• Ik heb totaal geen vertrouwen in de experimentele spuiten. 

• In eerste instantie is de verwachting gewekt dat met vaccin je niet besmet zou 
raken en dus ook niet zou kunnen besmetten. Dat blijkt anders, als iedereen 
dat had geweten, waren er nooit zoveel mensen twee keer gevaccineerd! 

• In heb het vaccin genomen om mijn vrijheid terug te krijgen, je denkt dan aan 
2 vaccinaties en dan is het klaar. Nu komt er weer een vaccinatie bij en over 9 
maanden dan weer? Ook is er geen vrijheid met de lockdowns en het jojo 
beleid. Het stopt niet en er is geen perspectief. Ook met de nieuwe mutaties 
die nu steeds opkomen. 

• In mijn directe omgeving is het opgevallen dat mensen die het coronavaccine 
WEL hebben gehaald sneller en heftiger het coronavirus hebben gehad dan de 
ongevaccineerde in mijn omgeving, die kwamen er als ze het al hadden met 
een lichte verkoudheid vanaf. 

• Ivm nieuwe varianten. 

• Minder vertrouwen omdat ze best snel minder goed werken en dus minder 
bescherming geven. 
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• Na 2 vaccinaties en dan nu de boosterprik, wetende dat er in het  2 of 3e 
kwartaal 2022 een vaccinatie komt die tegen de nieuwe Omicron variant beter 
zou werken vraag ik me werkelijk af wat de booster dan nu toevoegt, als deze 
niet werkt tegen Omicron. Ik zelf heb beide keren een allergiesche reactie 
gehad op de Phizer en de GGD wil me niet meer vaccineren. Nu in afwachting 
op advies allergoloog vanuit MMC Eindhoven. Ik ben hartpatient en daarom 
wil ik graag beschermd worden maar ik ga steeds meer twijfelen aan de 
vaccinaties als dit zo door gaat. Psychisch ligt er een zware druk door de 
allergische reacties. Vind het zeer moeilijk allemaal en wat goed of slecht is. 

• Na de boosterprik zullen er ook meer gaan volgen 

• Nu is gebleken dat de vaccins maar een héél beperkte tijd werken, vraag ik me 
af wat dan überhaupt het nut van vaccineren is. Men dient enkele maanden 
(nog niet eens een jaar) na de vaccinatie alweer voor een booster te moeten. 
Waar houdt het dan op?  
Ken mensen die ook met vaccinatie ziek zijn geworden van corona. Maar net 
zo goed ken ik mensen die zonder vaccinatie niet heel erg ziek zijn geweest.  
Er wordt constant gepraat over code zwart in de ziekenhuizen. Maar vorig jaar 
was niemand gevaccineerd en was het ook geen code zwart geworden. Ook 
nu lijkt het wat betreft cijfers op vorig jaar. Hoe kan het dan dat niet driekwart 
van Nederland vorig jaar op de IC heeft gelegen? Toen waren er geen vaccins 
en hadden veel mensen corona.  
Mijns inziens kan een vaccin echt niet alles oplossen. Of het moet een goed 
getest en langwerkend vaccin zijn, wat zijn werking bewezen heeft. 

• Omdat ze niet werken en vandaag zeggen ze dit en morgen weer wat anders 
en zo tegendradig 

• Overheid lijkt niet te luisteren naar advies van  rivm en ziekenhuis. 
En erg jammer dat ze niet toe laten dat kleine initiatieven en de huisartsen 
meehelpen met vaccineren 

• Steeds wordt er een aanpassing gedaan. Neem bv de tijd tussen 2 entingen. 
Hoe geloofwaardig is het nog? 

• Te snel booster nodig, ik ben nog wel steeds vrij van Corona gebleven 

• Telkens zeer trage start 

• Teruglopende effectiviteit wordt gesignaleerd 

• Vaccinatie  was de oplossing. Echter nu blijkt dat we eigenlijk niks hebben 
bereikt met vaccineren. Wederom lockdown. 

• Vaccineren met Moderna is niet mijn keuze. Die is mij min of meer 
opgedrongen, terwijl Pfizer bij een booster bij gezonde mensen beter werkt 
dan Moderna.Het heeft er alle schijn van dan wel met aan zekerheid 
grenzende waarschijnlijkheid dat de voorraad Moderna op moet!  En dadelijk 
op voor de 4e prijs. Ik denk het niet met deze regering en de voortzetting 
daarvan. Oude wijn in nieuwe zakken! 

• Van de 4 bewoners van onze woning zijn er 3 niet gevaccineerd. 1 wilde op 
een buitenlandse stage en heeft het wel gedaan - heeft spijt, 
Wij leven gezond, sporten veel en denken na. In de overheid en de politiek - 
met name in de regeringspartijen en de PvdA/GL, hebben we in het geheel 
geen vertrouwen. Het is een grote klucht als de gevolgen van hun onkunde 
niet zo triest en kostbaar zouden zijn. Hopelijk worden de veroorzakers van 
deze crisis ooit zwaar gestraft. 
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• Wat een klotezooi is het. Ik ben het spuugzat en wordt er knettergek van, kan 
niet meer vrolijk zijn. Het werkt door op alles en je kunt het niet uitleggen wat 
je voelt. De hele dag door wordt je geprikkeld via berichten op radio, tv en 
internet over corona, klimaat en ander geneuzel. 

• We zitten met 85% vaccinatiegraad toch weer in een harde lock-down en de 
ziekenhuizen liggen vol, dus ik vraag me af of vaccinaties voldoende hebben 
geholpen. 

• Ze werken minder bij omicron 

• Zie toelichting bij vraag 3. Moeten we nu bij elke nieuwe variant opnieuw 
vaccineren? En wat zijn dan eventuele gevolgen van de vaccinatie, op lange 
termijn, of als je er meerdere hebt gehad. 
 

Weet niet • Ik weet echt niet wat ik er van moet denken.  
Ben gevaccineerd en krijg toch corona! 

• Laat huisartsen en wijkverpleegkundigen toch mee vaccineren. 
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4. TipHorstaandeMaas 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Horst aan de Maas 

vergroten. Via het panel TipHorstaandeMaas kunnen alle inwoners in de gemeente Horst aan de 

Maas hun mening kenbaar maken over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, 

tips, om een gemeenschappelijk vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op tiphorstaandemaas.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipHorstaandeMaas is een gemeenschapspanel, 

opgezet vanuit de gemeenschap. Heeft u 

marktonderzoekvragen of andere vragen over 

burgerraadplegingen, dan kunt u deze altijd 

stellen aan enquete@toponderzoek.com. Het is 

ook mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen 

voor de lokale peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipHorstaandeMaas maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel 

marktinformatie op te halen over Horst aan de Maas en omgeving. 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Vaccineren, ‘Social Media’ en ‘Orgaandonatie’. 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
http://tiphorstaandemaas.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tiphorstaandemaas-nl-1
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://www.tiphorstaandemaas.nl/onderzoeksresultaten
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5. Toponderzoek 

Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Herstraat 20  
5961 GJ Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860100 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA.

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/


 


